
 
Socialdemokraterna i Nacka kommunfullmäktige 
 
 

Nacka kommun bör gå med i 100-klubben 
Motion till kommunfullmäktige 

En framgångsrik jobbpolitik spelar en central roll för att bryta segregationen. Alla måste få möjlighet 

att försörja sig själva i vårt land. Men det tar alldeles för lång tid för många nyanlända flyktingar och 

invandrare att etablera sig på arbetsmarknaden.  

Socialdemokraterna arbetar för en politik som sätter nyanlända invandrares jobbetablering på 

arbetsmarknaden i centrum och som samlar resurser så tidigt som möjligt för snabbare 

jobbetablering. 

Regeringen har därför tagit initiativ till den så kallade 100-klubben. Syftet med satsningen är att 

skapa nya möjligheter för företag att ta emot minst 100 nyanlända inom tre år. Arbetsförmedlingen 

ska kunna erbjuda stöd och paketlösningar för de företag som ansluter sig.  

Kommunen har ett nära samarbete med Arbetsförmedlingen och vi ser det därför som en naturlig del 

att Nacka går med i 100-klubben eftersom det sänder en tydlig signal att vi är i framkant på området. 

Privata företag inom näringslivet har tagit ett stort ansvar, staten tar sitt ansvar, inte minst genom att 

erbjuda 1000 praktikplatser och här är det på sin plats att även kommunen är med och bidrar. 

Företag som Sweco, Hemköp och Riksbyggen har meddelat att de är med på satsningen. Nacka 

kommun med mer än 4000 anställda och ett årligt bokomslut på över 4 miljarder kr har goda 

förutsättningar för detta. Vi tycker att det är en viktig satsning som förbättrar Nacka och har 

potential att skapa bättre livskvalitet, större frihet och leda till framgång för våra invånare. 

Därför föreslår vi att 

 Nacka kommun går med i 100-klubben och därmed åtar sig att erbjuda sysselsättning för 100 

arbetssökande nyanlända under tre år 
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